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عدهای فکر می کردند واکسن آمریکایی ها چون ساخت آمریکا است معجزه میکند. اکنون آمریکا روزانه بیش از هزار نفر

کشته میدهد ولی هیچ غلطی نتوانستند بکنند.

سیدیوسف طباطبایینژاد، امام جمعه اصفهان؛ 

سیدیوسف طباطبایینژاد،  نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه اصفهان در خطبههای نماز جمعه این شهرستان اظهار
کرد:

همان کارهایی که امام (ره) در دوران انقلاب گفتند منطبق بر قرآن بود. اینکه دین فقط نماز و روزه نیست و کافر حق ندارد
بر مؤمن سلطه داشته باشد.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از ایمنا، او ادامه داد:

حال برخی میگویند پس نباید با روسیه و چین هم تبادل داشته باشیم اما دلیل نداریم با کافر معاملات انجام ندهیم. امام اگر
فرمود نه شرقی و نه غربی یعنی زیر بار سلطه شرق و غرب نخواهیم رفت.

وی با تبریک فرارسیدن ولادت حضرت عیسی (ع) تصریح کرد:

امیدوارم آنهایی که ادعای پیروی از حضرت مسیح را دارند به دستورات ایشان عمل کنند. متأسفانه در دنیا خیلیها ادعا دارند
که پیرو آن حضرت هستند اما این ادعا اصلاً ارتباطی با رفتار آنان ندارد.

امام جمعه اصفهان با تقدیر از اقدامات دولت در خصوص کرونا گفت:

انصافاً دولت کار بزرگی را انجام داد و با مبالغی که خرج کردند و واکسن خارجی و داخلی فراهم آوردند این ویروس را ضعیف
کردند ولی نباید فکر کنیم تمام شده است.

طباطبایینژاد گفت:

عدهای میگفتند چرا واکسن آمریکایی نیاوردید؟ اکنون خود آمریکا روزانه بیش از هزار نفر کشته میدهد. فکر میکردند
واکسن آنها معجزه میکند چون ساخت آمریکا است ولی هیچ غلطی نتوانستند بکنند.

[1] نماز جمعهبرچسب ها: 
[2] سلامت
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